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O przyszłości „Ciuchci Ekspres Ponidzie”

Jak zmniejszyć straty przynoszone przez „Ciuchcię Ekspres Ponidzie” zastanawiali się
udziałowcy spółki podczas spotkania w Urzędzie Marszałkowskim. Zdecydowali, że
rozwiązaniem problemów finansowych jest znalezienie prywatnego inwestora, który zajmie
się organizacją przewozów.


